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Omschrijving problematiek

Het Hoogheemraadschap van Delfland heeft een besluit genomen over 
‘overwinteren van strandpaviljoens’. Het besluit is om dit nog een keer toe te 
staan. Het CDA vindt het zeer goed dat ook dit seizoen meegedacht wordt 
met ondernemers en zij op deze manier gesteund worden. Het is ook 
belangrijk dat strand en duinen in stand blijven.

Vragen

Als CDA-fractie hebben we de volgende vragen:

1. In het verleden is altijd gesteld om de bebouwing in de kustzone zoveel 
mogelijk te voorkomen. Geldt dit beleid nog steeds?

2. We hebben niet voor niks beleid om onze duinen te beschermen. Kunt 
u aangeven wat de mogelijke gevolgen (technisch / financieel / etc) zijn 
van het besluit om ‘overwinteren’ dit jaar wederom toe te staan?

3. Is het de bedoeling dat na komend jaar alleen nog in bijzondere 
gevallen een vergunning tot overwinteren afgegeven wordt?  En zo ja, 
wat zijn hierbij criteria?

4. Worden het strand en duinen gemonitord op effecten van jaarrond 
bebouwing op de aangroei/afslag van de kustzone?

5. Kunnen de resultaten van deze monitoring ook leiden tot een ander 
standpunt met betrekking tot de vergunningverlening?



Vragen en Antwoorden

1. In het verleden is altijd gesteld om de bebouwing in de kustzone zoveel mogelijk te 
voorkomen. Geldt dit beleid nog steeds?
Antwoord: De Beleidsregel Medegebruik Zeewering is nog steeds van toepassing. In de 
beleidsregel zijn voorwaarden opgenomen waaronder bebouwing in de kustzone mogelijk 
is.

2. We hebben niet voor niks beleid om onze duinen te beschermen. Kunt u aangeven wat de 
mogelijke gevolgen (technisch / financieel / etc) zijn van het besluit om ‘overwinteren’ dit 
jaar wederom toe te staan?
Antwoord: Voor de korte termijn waterveiligheid worden er weliswaar geen risico’s 
verwacht, maar voor de lange termijn waterveiligheid wel. Zo wordt onder andere het 
verstuivingsproces voor een tweede opvolgende winter verstoord waardoor de duinvoet 
minder aangroeit en zandverstuivingen de duinen in direct bij de paviljoens worden 
afgeremd. Het proces om de zeewering voor de toekomst meer robuust te laten worden, 
vertraagt door de overwintering.

3. Is het de bedoeling dat na komend jaar alleen nog in bijzondere gevallen een vergunning 
tot overwinteren afgegeven wordt?  En zo ja, wat zijn hierbij criteria?
Antwoord: Het college heeft ingestemd op het verzoek van Koninklijke Horeca Nederland 
om onder dezelfde voorwaarden als de winter van 2020/2021 een tweede en laatste maal 
te mogen overwinteren.

4. Worden het strand en duinen gemonitord op effecten van jaarrond bebouwing op de 
aangroei/afslag van de kustzone?
Antwoord: Onderzoek uit het verleden heeft aangetoond dat strandbebouwing een 
negatieve invloed heeft op dynamisch kustbeheer. Dat is ook een reden dat Delfland in het 
verleden beleid heeft opgesteld voor het medegebruik van het strand en de duinen. In dat 
kader gelden er voor jaarrond (semi-permanente) strandbebouwing ook andere 
voorwaarden dan voor seizoensgebonden strandbebouwing.

5. Kunnen de resultaten van deze monitoring ook leiden tot een ander standpunt met 
betrekking tot de vergunningverlening?
Antwoord: Beleid is dynamisch waarbij nieuwe inzichten altijd kunnen leiden tot nieuwe 
standpunten. Het vigerende beleid van Delfland ziet toe op het mogelijk kunnen maken 
van dynamisch kustbeheer langs de gehele zandige kust.
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